
                                                                         Zápisnica 

                         zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou  

                                                         konaného 03. marca 2022. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: Ing. Ľuboš Dušek,  Boris Janto, Ivan Bočko, Peter Mračka, JUDr. Andrej Adamec , Ing. 

Ľubomír Kvetan, Ing. Mgr. Michal Šarvaic – 7. 

 Ospravedlnení:   Ing. Tomáš Doboš , Ing. Ľuboslav Kumančík – 2.                                 

Program rokovania /návrh/: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie    

             poslancov. 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce. 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2021. 

6. Správa starostu obce za rok 2021. 

7. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ č. 1/2022. 

8. Rozpočtové opatrenie obce č. 1/2022 a č.10/2021. 

9. Aktualizácia nájomného bývania. 

10. Zámer odpredaja obecných pozemkov na Panšule z dôvodu hodného osobitného zreteľa (firma  

Realstav TT, s.r.o.). 

11.       Aktuálne informácie obce. 

12. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ a iné. 

13. Žiadosti a rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Ukončenie zasadnutia OZ, záver. 

 

Ad.1. Starosta obce privítal prítomných poslancov a hostí. Oboznámil ich s programom zasadnutia OZ. 

Z dôvodu neprítomnosti hlavnej kontrolórky obce PhDr. Zlatice Opálekovej (PN) sa bod č. 5. 

prerokuje na najbližšom zasadnutí OZ. Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia 

Uznesením č. 1/2022. 

Ad.2.   Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Ing. Ľuboš Dušek a Peter Mračka.  

            Návrhová komisia bola schválená pomerom hlasov: 7 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa. 

            Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí  Boris Janto  a Ing. Ľubomír Kvetan. 

            Overovatelia zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 7 – za, 0 – proti,  0– zdržal sa. 

            Zapisovateľka: Ing. Elena Marešová. 

Ad.3.   Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu a skonštatoval, že všetky uznesenia vstúpili do     

 platnosti a boli zrealizované alebo sú v štádiu plnenia. Interpelácie nevyužil žiaden z poslancov. 

Ad.4. Na predchádzajúcom zasadnutí OZ (03.12.2021) starosta obdržal dotazy občana obce, ktoré boli 

zodpovedané písomne dotazovanej osobe a zároveň odpovede na dotazy boli z dôvodu transparentnosti 

zverejnené aj na webovej stránke obce.   Žiadne ďalšie iné dotazy a pripomienky občanov neboli obci 

do dňa rokovania OZ doručené. 

Ad.5.  Tento bod programu bol o preložený na nasledujúce rokovanie OZ.   

Ad.6.  Správa starostu obce za rok 2021 bola zaslaná občanom obce a zverejnená na webovej stránke. Starosta 

obce poďakoval všetkým, ktorí sa na jej tvorbe zúčastnili a vysvetlil prítomným, že celý materiál 

pripravoval v duchu  čo najviac priblížiť prácu obecného úradu občanom a veľmi sa ho dotkli komenty 

občanov, ktorí ho nesprávne pochopili. OZ návrh zobralo na vedomie Uznesením č. 7/2022. 

Ad.7.  K Rozpočtovému opatreniu ZŠ s MŠ č. 1/2022 sa vyjadrila Mgr. Lucia Plaštiaková. Materiál bol 

zaslaný poslancom vopred – nik z prítomných nemal k nemu pripomienky, OZ schválilo materiál 

Uznesením č. 2/2022. 

Ad.8.    K Rozpočtovým opatreniam  obce č. 1/2022 a č.10/2021 sa vyjadrila ekonómka obce Beáta  

Izakovičová, nik z prítomných poslancov nemal k vopred zaslaným materiálom pripomienky. Poslanci 

oba materiály vzali na vedomie Uznesením č. 7/2022. 

Ad.9.   Po uvoľnení 1 – izbového nájomného bytu  zasadala komisia pre ekonomiku, financie a bytovú 

politiku a z prijatých žiadostí o byt odporučila poslancom nového nájomcu bytu. OZ  schválilo 

ako nového nájomcu Dávida Teplanského  Uznesením č. 3/2022.  

Ad.10. Na pracovnom rokovaní OZ bola téma odpredaja obecného pozemku prerokovaná a poslanci  

Uznesením č. 4/2022 schválili spôsob odpredaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Ad.11. V rámci bodu programu  -Aktuálne informácie obce informoval starosta obce OZ o skutočnostiach,  

ktoré vzali poslanci na vedomie Uznesením č. 7/2022. Téma pomoci vojnou postihnutej Ukrajiny 

rezonovala vo viacerých bodoch. Mgr. Juraj Janček PhD.,  ako člen dobrovoľníckej skupiny CO, 



informoval o pomoci utečencom priamo z oblasti deja, teda z pohraničia. Na návrh starostu obce 

poslanci schválili Uznesenie č. 5/2022, ktorým bude zabezpečené zaslanie finančnej pomoci Ukrajine 

sprostredkovane cez ZMOS. Zároveň poslanci schválili aj prenájom priestorov bývalej kancelárie 

starostu obce  na základe žiadosti ZOMOT Uznesením č. 6/2022. 

Ad.12. K zápisniciam zo zasadnutí komisií zriadených pri OZ a zo zasadnutia ZOMOT nemal nik  

z prítomných pripomienky, poslanci ich vzali na vedomie Uznesením č. 7/2022. 

Ad. 13. Starosta obce informoval poslancov o žiadostiach zaslaných na obecný úrad. Žiadosťou Margity  

Kosírovej, ktorá bola podaná v čase tesne pred konaním OZ, sa bude zaoberať komisia výstavby, 

regionálneho rozvoja a ochrany ŽP. Tento bod programu vzali poslanci na vedomie Uznesením 

č. 7/2022.   

Ad.14. Do diskusie sa zapojili: 

- Boris Janto – navrhol likvidáciu napadnutých 3 ks tují v areáli MŠ, 

- starosta obce –  problém bude vyriešený spolu s orezom poškodených konárov líp v aleji pred kostolom, 

- Boris Janto – apeloval na dopravné značenie v Agátovej ulici, kde podľa vyjadrení vychovávateliek MŠ 

vodiči jazdia veľmi rýchlo  a vzhľadom na deti MŠ, ktoré ulicou prechádzajú  môže prísť ľahko ku 

kolízii, 

- starosta obce – informoval o prebiehajúcej dopravnej pasportizácii a dopravnom značení v obci, 

Agátová ulica sa bude riešiť prednostne,  

- Ivan Bočko – informoval sa na riešenie problému zlého stavu cesty smerom na Špačince, 

- starosta obce – informoval, že ide o účelovú komunikáciu, ktorá bola spevnená súkromným 

dodávateľom, nie je momentálne v moci obce vyfinancovať pokládku asfaltového povrchu 

a predchádzajúci dodávateľ taktiež nemá záujem cestu opraviť, téma sa posunie na rozpracovanie 

v rámci komisie výstavby, regionálneho rozvoja a ochrany ŽP, 

- Ivan Bočko – poukázal na nedisciplinovanosť záhradkárov, ktorí vyhadzujú záhradný odpad na brehy 

potoka, 

- starosta obce – upozornil, že každý z poslancom má v rámci svojho mandátu možnosť priamo riešiť 

problém  a navrhol výjazd komisie na ochranu verejného záujmu a verejného poriadku,  

- Ivan Bočko – navrhol vytvorenie oddychovej zóny popri potoku s osadením lavičiek a rozmiestnením 

odpadových košov, 

- starosta obce – oboznámil prítomných, že celá záležitosť je už v riešení prostredníctvom dotácie cez 

ZOMOT, resp. z vlastných zdrojov,  

- Ivan Bočko – požiadal o označenie zákazu parkovania pred vstupom na chodník smerom k hasičskej 

zbrojnici, 

- starosta obce – parkovanie na námestí sa bude riešiť po plánovanej rekonštrukcii námestia vyznačením 

parkovacích miest a označím voľného  vstupu na  chodník, 

- Monika Kovárová  - poukázala na mylnú informáciu na septembrovom zasadnutí OZ ohľadom 

spaľovania biologického odpadu, 

- starosta obce – poukázal na to, že aj opekanie na dreve je spaľovanie biologického odpadu a je vždy na 

občanovi, či sa správa k svojim spoluobčanom ohľaduplne alebo nie,  

- Monika Kovárová – sa informovala na výsadbu vetrolamu smerom na Špačince ohľadom posunu 

niektorých stromov na pozemky mimo projekt, 

- starosta obce  - vysvetlil, že ťažko súdiť, kde sa stala  chyba, malá odchýlka sa zistila až po 

porealizačnom zameraní, dôležitá je výsadba v celosti, 

- Monika Kovárová – požiadala obecný úrad o zapojenie sa do viacerých europrojektov, 

- starosta obce – vysvetlil, že obec sa v rámci svojich možností zapája do mnohých projektov, nie vo 

všetkých žiadostiach je úspešná, treba si uvedomiť, že na každú výzvu treba urobiť projekt, čo je 

nákladná vec bez istoty, že sa niekedy uskutoční,  

- Ivan Bočko  - na dotaz Moniky Kovárovej ozrejmil situáciu zo svojho pohľadu, keďže už viacero rokov 

reaguje na výzvy ohľadom zlepšenia podmienok športovísk v obci. 

Ad.15. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová           

Bohdanovce nad Trnavou 03. 03. 2022             


